
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr L 

L Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 19 grudnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2022 o godz. 17:15, a zakończono o godz. 18:42 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył L sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, transmitowane 

na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 12 Radnych, co 

stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz z 

zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja 14 grudnia, odczytał porządek 

i zapytał czy są wnioski o jego zmianę. 

 

Brak wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Barbara Nowak przedstawiła projekt uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka 

Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

6. Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że projekt uchwały analizowany 



był kilka razy podczas posiedzeń Komisji i „Burzy mózgów”, następnie poprosił Panią Skarbnik 

o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii 

o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Radny Stanisław Momot odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych na 

temat przedłożonych uchwał: budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 2023 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poprosił Skarbnik o odczytanie opinii RIO. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 2023 r.  

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik omówiła zmiany, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik omówiła zmiany, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował Radzie za uchwalenie budżetu, dodając, że budżet na 

rok 2023, jest to budżet ostrożnościowy, nawiązał do inwestycji realizowanych przez Gminę, 

przepraszając za niedogodności z tym związane. Przypomniał o dofinansowaniu projektu budowy 

ścieżki łączącej Tułowice Małe ze zjazdem na obwodnicę. 

Burmistrz omówił poszczególne wydarzenia działalności bieżącej oraz pozycje budżetu 

przewidziane do realizacji w 2023 r. 

 

11. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że nie będzie powielał informacji, ponieważ wraz 

z Przewodniczącym mają stały kontakt z Burmistrzem, Skarbnik oraz Sekretarzem i we 

wszystkich wydarzeniach są na bieżąco.  

Przypomniał, że jest już decyzja Wód Polskich na temat taryf za dostarczanie wody  

i odprowadzanie ścieków i w końcu stawki te będą doszacowane. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że nie wpłynęły nowe wnioski,  

a na poprzednie wszystkie odpowiedzi zostały udzielone. 

13. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 16 grudnia za pomocą 

eSesji został dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij wymienił pisma, które wpłynęły do Rady w ostatnim 

czasie. 



14. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 16 grudnia za pomocą eSesji 

został dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiadając na zapytanie Radnego Mroza, zadane na 

poprzedniej sesji o możliwość posadowienia toalety publicznej i przypomniał, że w budynku 

Dworca, gdzie jest przewidziane centrum informacji turystycznej, są toalety, a ostatnio pojawił  

się pomysł aby osobno postawić profesjonalną toaletę. Dodał, że konieczne jest zabezpieczenie  

w budżecie środków na ten cel oraz uzgodnienie miejsca posadowienia tego obiektu i zapewnił  

o swoich usilnych staraniach , aby ta rzecz była w Tułowicach. 

Poinformował o zniszczeniu elewacji budynku Dworca dodając, że zgłoszenie szkody wraz  

z nagraniem z monitoringu z wizerunkiem sprawcy zostało już przekazane Policji. 

15. Wolne wnioski. 

 

Radny Michał Luty w imieniu Straży pożarnych przekazał życzenia świąteczne. 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że jest możliwość konieczności zwołania sesji przed końcem roku. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady L sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


